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Abstract (en)
The self-propelled construction machine, especially with a fitted bulldozer blade (3), has a swing mounting for the blade at the vehicle chassis to
pivot vertically around an axis and also swing around a second axis (14) at right angles to it. The blade movements are powered by a hydraulic drive
(23). The position of the second vertical axis can be varied in relation to the vehicle chassis for the swing movement of the blade assembly, using a
further axis (15) for the carrier (11) which blocks or releases its swing movement through a hydraulic unit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Baufahrzeug (1) mit einem Arbeitsgerät (2), insbesondere mit einem Schild (3), der an einem Fahrzeugrahmen (5) um
eine Achse (17) in vertikaler Richtung bewegbar sowie im wesentlichen senkrecht dazu um eine zweite Achse (14) schwenkbar gelagert ist, wozu
mindestens eine hydraulische Einrichtung (23) vorgesehen ist. Der Kern der Erfindung besteht darin, daß die Lage der Achse (14), um die das
Arbeitsgerät (2) schwenkbar ist, relativ zu dem Fahrzeugrahmen (5) veränderbar ist. <IMAGE>
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